
Jeg skriver dette i frustration og tristhed  at man vælger at ville lukke helt ned for vores fiskeri. 

 

Jeg har fisket I 40.år på den lokale fjord. 

 

Vi har været underlagt begrænsninger på begrænsninger   redskaber og fisketider. 

 

Nu vi man stoppe det totalt. 

 

Aldrig har der været så mange ål som nu. 

 

Der er en overflod af ål  store som små. 

 

Hvorfor må vi ikke fiske efter ålekvabber  og krabber  fladfisk og andre fisk i vores åleruser ? 

 

Har som sagt fisket I over 40 år  

 

Hvad med den sortmundet kuling som er en invasiv art   Hvordan kommer vi nu den til livs? 

 

Hvordan får man test fisk til miljø ministeriet   som jeg i mange år har leveret fisk til?? 

 

Hvad skal der nu ske med vores grej ? 

 

Vi er jo i Danmark  så miljø bevidste   skal vi kasserer alt vores ruser mm? 

 

Hvem ersatter vores tab? 

 

Følgende kommer til at ske : 

 

Alle små jolle havne bliver forladt  

Både kommer op 

Ingen fisk på middags bordet mere 

Ingen forsikring  

Ingen havneplads  

Ingen benzin køb  

Ingen nyt grej køb  

Intet socialt samvær  

Ingen naturoplevelser  

Ingen fisketegn køb  

Ingen udsætning  hjælp og interesse for ålen frem ad   hvis vi ikke må fiske efter den. 

 

Vi går en trist tid i møde. 

 

Der er masser af alternative: 

 

Lad os fiske feks i 3 måneder  

Lad os gøre brug af evt færre redskaber  

Lad os feks hjemtage  10-20-30 ål pr tur  

Sæt mindstemål op  



 

 

Et forbud fremmer kun ulovligheder og et fiskeri i totalt afvikling . 

 

Trist  

 

Jeg inviterer gerne alle og dig til en tur i min beskedne jolle for at se realiteterne I øjnene ude på en 

alm fjord på en alm fiske tur . 

 

Vh thomas teichert   

Flensborg fjord  

 

 

 

 


